
Protokół Nr 17/2024 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich  

z dnia 22 listopada 2024 roku 

 

Na posiedzeniu obecni według załączonej listy obecności. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia 

3. Opracowanie planu pracy Komisji na 2025 r.  

4. Wolne wnioski 

 

Do pkt 1  

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Tomasz Popławski.  

 

Do pkt 2  

Przewodniczący Komisji Tomasz Popławski przedstawił porządek posiedzenia.  

Do porządku uwag nie zgłoszono. 

 

Do pkt 3 

Członkowie Komisji po przeprowadzonej dyskusji ustalili plan pracy na 2025 rok.  

L.p. Temat Kwartał Odpowiedzialni za 

przygotowanie 

materiałów 

1. 1. Regulamin utrzymania czystości i porządku na terenie 

wiejskim oraz zimowe utrzymanie dróg. 

2.Propozycja i ustalenie dróg wiejskich do remontu na 2025 

rok- objazd po terenie 

3.Debata o sytuacji na obszarach wiejskich z udziałem: 

sołtysów, Burmistrza, Przewodniczącej Rady Miejskiej i 

przedstawicielem Zarządu Powiatu w Gołdapi i przedstawicielem 

ZDP w Gołdapi, Izb Rolniczych, ARIMR, ODR, PWiK_ 

4. Realizacja zadań ze środków Funduszu Sołeckiego za 

2024r. 

5. Koła łowieckie – informacja o szkodach oraz o gospodarce 

leśniej (Koło Las i Granica) + przedstawiciele Izb Rolniczych 

 

I kwartał 

Burmistrz, 

ODR 

ARiMR 

PWiK 

Zarząd Powiatu 

ZDP 

Komisja 

2. 1.Inwestycje wiejskie zaplanowane na 2025 rok 

(np.:oświetlenie, drogi, świetlice). 

2. Podsumowanie remontów wykonanych w 2024 r. 

(np.:oświetlenie, drogi, świetlice). Ocena stanu dróg po okresie 

zimowym, ustalenie niezbędnych doraźnych remontów dróg 

zgodnie z bieżącymi potrzebami.  

3. Spotkanie z Dyrektorem Domu Kultury, Kierownikiem 

Wydziału OSS i sołtysami – funkcjonowanie świetlic wiejskich 

(np.: koszty utrzytmania świetlic, bieżące potrzeby i remonty). 

  

 

 

II kwartał 

Burmistrz, 

Przedstawiciele kół 

łowieckich, 

Dyrektor Domu 

Kultury, 

Komisja 

3. 1. Spotkanie z Dyrektorem Ośrodka Pomocy Społecznej i 

przedstawicielami Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych- realizacja zadań na terenach wiejskich. 

2. Propozycje do budżetu na 2026r. 

 

III kwartał 

Burmistrz, 

Dyrektor OPS 

GKRPA 

Komisja 



4. 1. Analiza i zaopiniowanie podatków lokalnych i opłat na rok 

2026. 

2. Podsumowanie inwestycji wiejskich przyjętych do realizacji 

w 2025 roku. 

3.Zimowe utrzymanie dróg i chodników na terenie wiejskim. 

4. Propozycje do planu pracy Komisji na rok 2026 rok. 

 

 

IV kwartał 

Burmistrz, 

Komisja 

5.  1. Informacja na temat opracowywanych planów budowy 

świetlic i dróg wiejskich. 

2. Sprawy różne i wnioski zlecone przez Radę Miejską. 

3. Opiniowanie projektów uchwał na sejse Rady Miejskiej. 

 

Cały rok 

Burmistrz 

Komisja 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Popławski poddał pod głosowanie plan pracy Komisji na 2025 r. 

Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym głosami 6 za przyjęli plan pracy na 2025 r.  

 

Do pkt 4 

Brak wolnych wniosków.  

 

Na tym zakończono posiedzenie. 

 

 

 Protokołowała        Przewodniczący Komisji         

   

 

   Katarzyna Krusznis                     Tomasz Popławski 


